

聖地牙哥北郡中文學校
二零一七年十月七日

老師：
班級：

第七週 學校聯絡事項

- 一、10/21 將舉行本學期期中考，請提醒學生們及早準備。
- 二、今日舉行校內硬筆寫字比賽。
- 三、10/21 下午將舉行寫字比賽評審。10/28，將於 Little Theater 舉行寫字比賽頒獎，得獎名單將於 10/26 前以 email 通知得獎同學。
- 四、11/5，日光節約時間停止，時鐘必須撥慢一小時。
- 五、今年是日本侵華 80 週年，歷史維護會舉辦徵文比賽，請參考附件。
https://www.youtube.com/watch?v=jfkk-GtM_sI 由於影片長度約兩小時，學生觀賞後請寫觀後感想，可以參加徵文比賽，請於 10/14 電郵學校 info@northcountychineseschool.org。詳細辦法請至學校網址查詢。
- 六、**學校行事曆變動** ~
由於 BMMS 將於 3/3/2018 舉辦比賽，因此當天中文學校放假一次。所有活動 (3/3/18~3/31/18) 均順延一週。而原本放假兩週的春假，則改為放假一週 (4/7/2018)。請至學校網頁查看最新行事曆，<http://northcountychineseschool.org/>。
- 七、家長值勤網站登記連結：
<http://signup.com/go/La2Syy> (請記得要打入大寫的 L 和 S)
- 八、10/15，星期日，學分班上課(BMMS 8:30am-12:30pm); 學分四班 1-5pm 在文教中心上課，詳情請洽各班老師。
- 九、10/29，星期日，AP 班上課; 學分四文化班 1-5pm 在文教中心上課，詳情請洽各班老師。
- 十、十月份雙月刊 "學生園地" 開始徵稿 (10/15 截止)，歡迎學生們踴躍投稿，稿件請以電子檔 email 至 <info@NorthCountyChineseSchool.org>。
- 十一、聖地牙哥藝術學會將舉行學生繪畫比賽，詳情及報名請至學校網站
<http://northcountychineseschool.org>，作品收件截止日為 11/10-12/2017。得獎作品可獲得獎盃及獎金，並於 01/07/2017 於 Poway Center for the Performing Arts 展出。

學生姓名 (Student Name): _____

家長簽名 (Parent Signature): _____

San Diego North County Chinese School
10/07/2017

Teacher :
Class :

Week 7: Weekly Bulletin

1. Midterm exam will take place on 10/21. Please remind your student to prepare for the test.
2. Writing contest is being held today in school.
3. Writing contest papers will be evaluated at school by judges on 10/21. The Writing Contest Award Ceremony will be held on 10/28 in the Little Theater. Winners will be notified via email by 10/26.
4. Daylight saving time ends on Sunday, 11/5. Please remember to turn your clock back one hour.
5. "Nanking" Essay Contest, watch video (https://www.youtube.com/watch?v=jfkk-GtM_sI) and email essay to info@northcountychineseschool.org. Please check school website for more detail.
6. **School calendar updates ~**
3/3/2018 NO School (BMMS hosts Odyssey of the Mind Competition)
All school activities (between 3/3/2018 & 3/31/2018) will be postponed to the following week, and there will be only ONE week off for Spring break (4/7/2018). Please check school web site for updated school calendar <http://northcountychineseschool.org/> ..
7. Parent volunteer sign up link: <http://signup.com/go/La2Syy> (please remember to capitalize the L and S in the URL).
8. 10/15, Sunday, Credit Class is in session 8:30am-12:30pm at BMMS, and Credit Class 4 is in session 1pm-5pm at SDCCA Learning Center. Please contact your teacher for details.
9. 10/29, Sunday, AP Class is in session, and Credit Class 4 culture session 1pm-5pm is at SDCCA Learning Center. Please contact your teacher for details.
10. **Attention Students!!** The SDCCA-NCCS October Newsletter needs your article(s), please email your article to info@NorthCountyChineseSchool.org by 10/15/2017.
11. San Diego Chinese Art Society is hosting a painting contest for students. Art work must be submitted by 11/10-12/2017. The winners will receive trophy and cash award. The winner's art work will be displayed at the SD Chinese Art Society Art Festival on 01/06/2018 at Poway Center for the Performing Arts.

Student's Name: _____

Parent's Signature: _____